
 

Ostrowiec Świętokrzyski, 2 sierpnia 2024 r. 
 
Or.0003.114.115.116.117.118.119.120.121.2024 

 
 
Pani 

Joanna Pikus 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 
 

W odpowiedzi na Pani interpelacje w sprawach: 
 

1. Uprzątnięcie terenu zieleni między blokami 9/10 na os. Ogrody, brak 
miejsc spoczynkowych (ławek) oraz systematyczny wywóz śmieci, 
szczególnie tzw. gabarytów – informuję, że zgodnie z „Regulaminem 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski” 
oraz z umową na odbiór i zagospodarowanie odpadów wielkogabarytowych z 
terenu nieruchomości zamieszkałych w zabudowie wielorodzinnej – odpady 
odbierane są zgodnie z harmonogramem wywozu. Dodatkowo po zgłoszeniu 
otrzymanym od Administratora – Wykonawca odbiera również odpady w 
przeciągu 3 dni od daty otrzymanego zgłoszenia. Teren między blokami 9/10 
na os. Ogrody został uprzątnięty w dniu 22.07.2024 – po zgłoszeniu 
dokonanym przez Spółdzielnię Mieszkaniową „Hutnik” oraz ponownie w dniu 
25.07.2024r. – po kolejnym zgłoszeniu o zapełnieniu altany przez 
mieszkańców odpadami wielkogabarytowymi.  
W załączeniu również odpowiedź Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Hutnik” 
w przedmiotowej sprawie. 

2. Oczyszczenie osiedlowych chodników na terenie os. Ogrody – informuję, 
że zgodnie z Zarządzeniem Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego Nr 
V/70/2024 z dnia 29 stycznia 2024 z późniejszymi zmianami utrzymanie 
czystości chodników na os. Ogrody realizuje Zakład Usług Miejskich. Chodnik 
na ulicy Eugeniusza Dziewulskiego zlecony został do odchwaszczenia w dniu 
25.07.2024 r., a pozostałe w dniu 01.08.2024r. Należy nadmienić, że część 
osiedlowych chodników należących do Gminy jest przekazana w trwały zarząd 
Spółdzielni Mieszkaniowej „Hutnik” – w załączeniu przekazuję również 
odpowiedź Zarządu SM „Hutnik”. 

 



3. Naprawa ławki na Ogrodach Zdrowia na os. Ogrody – informuję,  
że uszkodzone ławki znajdujące się na terenie Ogrodu Zdrowia, jak 
również placu zabaw zostały naprawione.  

4. Uporządkowanie terenu placu zabaw na osiedlu Ogrody,  
przy ul. E. Dziewulskiego – informuję, że zgodnie z Zarządzeniem 
Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego Nr V/70/2024 z dnia 29 
stycznia 2024 r. z późniejszymi zmianami utrzymanie czystości 
chodników na os. Ogrody realizuje Zakład Usług Miejskich. Chodnik na 
ulicy Eugeniusza Dziewulskiego zlecony został do odchwaszczenia w 
dniu 25.07.2024r., a plac zabaw w dniu 01.08.2024r.  

5. Ograniczenie przejazdu samochodów pow. 3,5 t między blokami 
9A/9B na os. Ogrody – informuję, że ciąg komunikacyjny zlokalizowany 
pomiędzy blokami os. Ogrody 9A/9B położony jest na terenie działki 
zarządzanej przez Spółdzielnię Mieszkaniową „Hutnik”. W związku z 
powyższym w załączeniu przekazuję odpowiedź Zarządu Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Hutnik”. 

6. Naprawa lub zabezpieczenie studzienki znajdującej się na terenie 
placu zabaw na os. Ogrody, przy boisku trawiastym – informuję, że 
studzienka znajdująca się na terenie placu zabaw na os. Ogrody  – przy 
boisku trawiastym jest prawdopodobnie studzienką sieci 
telekomunikacyjnej. Konieczność naprawy uszkodzonej pokrywy 
studzienki została zgłoszona do Straży Miejskiej,  
która zainterweniuje do właściciela podziemnej infrastruktury.  

7. Zwiększenie liczby patroli policji na terenie miasta, w szczególności  
na osiedlu Ogrody oraz zmianę usytuowania kamery monitoringu 
miejskiego na placu zabaw na os. Ogrody – informuję, że 
zamontowanie kamery monitoringu miejskiego na placu zabaw na os. 
Ogrody zrealizowane było w ramach „Budżetu Obywatelskiego” dla 
zadania pn.: „Monitoring przestrzeni publicznej Osiedla „Ogrody” i „Złotej 
Jesieni”. Dokonano rozeznania w terenie na temat możliwości 
technicznych przeniesienia istniejącej kamery w inne miejsce i wiąże się 
to z dużymi nakładami technicznymi i finansowymi. W chwili obecnej nie 
ma środków finansowych w budżecie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 
realizację tego zadania.  

Kamera zamontowana na bloku nr 32 Osiedla Ogrody obejmuje 
swoim zasięgiem cały plac zabaw oraz drogi osiedlowe. Mając powyższe 
na uwadze Wydział Inwestycji dokona uzgodnień w tym temacie ze 
Strażą Miejską w celu zwiększenia liczby patroli na wspomnianym 
osiedlu oraz z Wydziałem Ekologii i Infrastruktury celem polepszenia 
widoczności monitorowanego terenu. 

W złączeniu przekazuję również odpowiedź Komendanta Straży 
Miejskiej w Ostrowcu Świętokrzyskim. 



Jednocześnie informuję, że Pani interpelacja została przekazana  
do rozpatrzenia Komendantowi Powiatowemu Policji w Ostrowcu 
Świętokrzyskim. Niezwłocznie po otrzymaniu odpowiedzi zostanie ona 
Pani przekazana odrębnym pismem. 

8. Udzielenie informacji w sprawie ilości wniosków Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych do Rad Osiedlowych, 
dotyczących wydania opinii w zakresie handlu napojami 
alkoholowymi, zgodnie ze Statutem Rad Osiedlowych” – informuję, 
że w związku z nowelizacją ustawy o wychowaniu w trzeźwości i 
przeciwdziałaniu alkoholizmowi od dnia 9 listopada 2002 roku Rady 
Osiedlowe zostały pozbawione możliwości opiniowania wniosków o 
wydanie zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych. Zgodnie z 
obowiązującym art. 18 ust. 3a ustawy z dnia 26 października 1982 r. o 
wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (Dz.U. z 
2023 r. poz. 2151) zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych organ 
zezwalający wydaje po uzyskaniu pozytywnej opinii Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych o zgodności lokalizacji punktu 
sprzedaży z uchwałami Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 
- Nr LXIV/85/2018 z dnia 31 sierpnia 2018 r. w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 
terenie miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, 

- Nr LXIV/86/2018 z dnia 31 sierpnia 2018 r.  w sprawie zasad 
usytuowania na terenie miasta Ostrowca Świętokrzyskiego miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

Natomiast na podstawie art. 12 ust. 5 ustawy o wychowaniu w 
trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi rada gminy zasięga opinii 
Rad Osiedlowych przed podjęciem uchwał dotyczących ustalenia: 
- maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie gminy (miasta) lub poszczególnych jednostek pomocniczych 
gminy, 

- zasad usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaży i podawania 
napojów alkoholowych, 

- ograniczenia w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży dla terenu 
gminy lub wskazanych jednostek pomocniczych gminy. 

 Zapis w Statucie Rad Osiedlowych, określony w § 12.1 pkt 6, to 
„przepis martwy” i nie znajduje on zastosowania w obecnym stanie 
prawnym. 
 
 
Z upoważnienia Prezydenta Miasta 

Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

Anna Niedbała 






